
70 L i a h o n a

“Jeg er Guds kjære barn som  
han har sendt til jord” (Barnas  
sangbok, 2).

En av mine favoritthistorier er his-
torien om Lambert, den fårete 

løven. Den ble kjent i en tegneserie 
for noen år siden.

Lambert var en løveunge som 
hadde levd sammen med en saue-
flokk siden han ble født. På grunn 
av det, trodde han at han var en sau. 
En vårnatt sov Lambert og flokken 
fredelig. Plutselig hørte Lambert det 
skremmende hylet til en ulv i det 

fjerne. Ettersom Lambert trodde han 
var en sau, begynte han å skjelve.

Hylet ble sterkere, og ulven kom 
nærmere og begynte å slepe en av 
sauene vekk. Plutselig fikk Lambert 
en sterk følelse inni seg som han 
aldri hadde hatt før. Som et lyn løp 
han mot ulven for å redde sauene!

Akkurat da innså Lambert noe. 
“Jeg er ingen sau. Jeg er ikke sønn 
av en sau. Jeg er sønn av en løve!” 
tenkte Lambert. Da han jaget bort 
ulven og beskyttet sauene, ble han 
klar over sin sanne natur.

En fårete løve
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Av eldste Kazuhiko 
Yamashita
i De sytti

Du er Guds barn, og han elsker 
deg. Før vi ble født på jorden var 
hver og en av oss en elsket ånd,  
sønn eller datter i vår himmelske 
Faders familie. Men mange av oss  
er ikke klar over dette. Hvis vi vet 
hvem vi er, kan vi være som løven og 
bekjempe dårlige ting, slik at vi kan 
beskytte andre og ikke gå oss vill.

Jeg er takknemlig for de fantas-
tiske gavene som evangeliet og frel-
sesplanen er. Jeg er takknemlig for at 
vi vet hvem vi er, slik at vi kan være 
sterke – akkurat som Lambert. ◼


